
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI CORDUN 

JUDEȚUL NEAMȚ 

 

P R O C E S - V E R B A L, 

 

            Încheiat astăzi, 30.07.2021, în ședința ordinară a Consiliului Local Cordun. Ședința a 

fost convocată prin dispoziția Primarului nr. 112 din 23.07.2021. Ședința se desfășoară în 

Sala de ședințe din sediul primăriei, începând cu ora 10.00. 

           Prezența la ședință: - 12 consilieri, prezenta fizica si un consilier domnul Chelaru 

Valentin, fiind plecat in concediu a solicitat sa  participe la sedinta online,total 13 consilieri 

prezenti,intarzie domnul consilier Hazi Gheorghe si absenta doamna consilier Demisca 

Emilia care  si-a dat demisia. 

           Președintele de ședință, doamna consilier Sudac Emanuela, dă citire dispoziției de 

convocare a consiliului în ședință ordinară, precum și a ordinii de zi, respectiv: 

             1.Proiect de hotărâre pentru modificarea si completarea Hotararii Consiliului Local 

Cordun nr.  33 din data de 19.04.2021,privind delegarea gestiunii serviciului de alimentare cu 

apă şi de canalizare- satele Cordun, Simionesti si Pildesti, judetul Neamt către Compania 

Judeţeană APA SERV SA   – iniţiator Adrian Ciobanu – Primarul Comunei Cordun ;  

            2. Proiect de hotărâre  privind aprobarea   acordarii unui  ajutor financiar Asociatiei 

Congregatia “Maestre Pie” Pildesti, comuna Cordun,judetul Neamt”–iniţiator Adrian 

Ciobanu – Primarul Comunei Cordun ;  

            3. Proiect de hotărâre  privind aprobarea  ocuparii definitive a suprafetei de 224 mp. 

teren apartinand domeniului privat al comunei Cordun  de catre Delgaz Grid S.A. – iniţiator 

Adrian Ciobanu – Primarul Comunei Cordun ;  

            4. Proiect de hotărâre privind alegerea presedintelui de sedinta pentru   

lunile AUGUST - OCTOMBRIE  2021 – iniţiator Adrian Ciobanu – Primarul Comunei 

Cordun ;  

            5. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea contului  de execuţie al bugetului local al 

Comunei Cordun , pentru trimestrul II al anului 2021– iniţiator Adrian Ciobanu – Primarul 

Comunei Cordun ;  

            6. Proiect de hotărâre  privind aprobarea acordarii  unui  ajutor financiar Parohiei  

Cordun, judetul Neamt – initiator Dumitru Ana Maria – viceprimarul Comunei Cordun ;  

            7. Proiect de hotărâre   privind aprobarea   acordarii  unui   ajutor financiar Parohiei 

Romano-Catolice  Fer Vladimir Ghika, sat  Cordun,judetul Neamt – iniţiator Adrian Ciobanu 

– Primarul Comunei Cordun ;  

            8. Proiect de hotărâre  privind vanzarea  cu drept de preemtiune  a suprafetei de 800  

mp. teren curti-constructii aferent casei de locuit, situat in intravilanul satului Pildesti , 

apartinand domeniului privat al comunei Cordun – iniţiator Adrian Ciobanu – Primarul 

Comunei Cordun ;  



           9. Proiect de hotărâre  privind  constatarea încetării de drept a mandatului și declararea 

ca vacant a locului de consilier local al doamnei Demișcă Emilia – iniţiator Adrian Ciobanu – 

Primarul Comunei Cordun ;  

          10. Proiect de hotărâre  privind aprobarea   acordarii  unor  ajutoare de  urgenta 

  – iniţiator Adrian Ciobanu – Primarul Comunei Cordun;  

          11. Proiect de hotărâre  privind acordarea unor  premii  elevilor  din  comuna  

Cordun,judetul  Neamt, care  au  obtinut medii  incepand  cu  nota 9  la  examenul de 

Bacalaureat ,evaluare nationalasi olimpiade nationale – iniţiator Adrian Ciobanu – Primarul 

Comunei Cordun ;  

          12. Proiect de hotărâre  privind acordarea unor  premii  elevilor  din  comuna  

Cordun,judetul  Neamt, care  au  obtinut rezultate deosebite la  concursuri  

sportive – iniţiator Adrian Ciobanu – Primarul Comunei Cordun ;  

         13. Discutare cereri. 

                    Primarul comunei propune adaugarea pe ordinea de zi  si a  proiectului de 

hotarare  privind aprobarea   acordarii unui  ajutor financiar Centrului local “Adormirea  

Maicii Domnului” Pildesti, comuna Cordun,judetul Neamt, din cadrul Organizatiei  

Nationale “Cercetasii Romaniei”. 

           Se supune la vot ordinea de zi a ședinței, inclusiv cu proiectul propus a fi adaugat pe 

ordinea de zi  si se aproba cu 13 voturi ”pentru”. 

           Președintele de ședință întreabă doamnele și domnii consilieri dacă au obiecțiuni la 

procesul-verbal al ședinței anterioare.  

           Domnul consilier Tiron Ioan are  de facut urmatoarea obiectiune si anume de corectat  

in procesul verbal al sedintei faptul ca au  votat  procesul verbal al sedintei anterioare toti 

consilierii. 

            Domnul consilier Lepadatu Silviu Adrian solicita sa se  modifice in procesul verbal 

fraza care se refera la  raspunsul primarului  la afirmatia  sa privind faptul ca la  sedinta  

curenta se voteaza proiecte de aproximativ 250 mii lei care toti se duc la Pildesti si raspunsul 

primarului a fost ca „se vor duce si la Cordun”. 

             Nu mai sunt obiectii. 

           Se supune la vot procesul-verbal al ședinței anterioare si se aproba cu  13 voturi 

”pentru”  

           Se trece la discutarea proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi.       

1. Proiect de hotărâre hotărâre pentru modificarea si completarea Hotararii 

Consiliului Local Cordun nr.  33 din data de 19.04.2021,privind delegarea gestiunii 

serviciului de alimentare cu apă şi de canalizare- satele Cordun, Simionesti si Pildesti, judetul 

Neamt către Compania Judeţeană APA SERV SA. 

             Proiectul a primit avizul favorabil al comisiilor C1- din 7 membri nu a semnat 

doamna consilier Demisca Emilia fiind demisionara , C2- din 5 membri au semnat toti,  și 

C3-din 3 membri nu a semnat domnul consilier Tiron Ioan . 



             Președintele de ședință, doamna consilier Sudac Emanuela, intreaba  presedintii de 

comisii care este avizul acordat proiectului de hotarare .Acestia raspund ca este favorabil. 

              Nu sunt discuții.  

              Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 13 voturi ”pentru”. 

2. Proiect de hotărâre  privind aprobarea   acordarii unui  ajutor financiar 

Asociatiei Congregatia “Maestre Pie” Pildesti, comuna Cordun,judetul Neamt”.   

           Proiectul a primit avizul favorabil al comisiilor C1- din 7 membri  au semnat 6 

membri,doamna consilier Demisca Emilia fiind demisionara , C2- din 5 membri au semnat 

toti,  și C3-din 3 membri nu a semnat domnul consilier Tiron Ioan . 

            Președintele de ședință, doamna consilier Sudac Emanuela, intreaba  presedintii de 

comisii care este avizul acordat proiectului de hotarare .Acestia raspund ca este favorabil. 

             Nu sunt discuții.  

             Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 13 voturi ”pentru”. 

3. Proiect de hotărâre  privind aprobarea  ocuparii definitive a suprafetei de 224 

mp. teren apartinand domeniului privat al comunei Cordun  de catre Delgaz Grid S.A. 

            Proiectul a primit avizul favorabil al comisiilor C1- din 7 membri  au semnat 6 

membri,doamna consilier Demisca Emilia fiind demisionara , C2- din 5 membri au semnat 

toti,  și C3-din 3 membri nu a semnat domnul consilier Tiron Ioan . 

            Președintele de ședință, doamna consilier Sudac Emanuela, intreaba  presedintii de 

comisii care este avizul acordat proiectului de hotarare .Acestia raspund ca este favorabil. 

            Nu sunt discuții.  

            Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 13 voturi ”pentru”. 

4. Proiect de hotărâre privind alegerea presedintelui de sedinta pentru   

lunile AUGUST - OCTOMBRIE  2021. 

              Proiectul a primit avizul favorabil al comisiilor C1- din 7 membri  au semnat 6 

membri,doamna consilier Demisca Emilia fiind demisionara , C2- din 5 membri au semnat 

toti,  și C3-din 3 membri nu a semnat domnul consilier Tiron Ioan . 

           Președintele de ședință, doamna consilier Sudac Emanuela, intreaba  presedintii de 

comisii care este avizul acordat proiectului de hotarare .Acestia raspund ca este favorabil. 

           Primarul comunei aduce la cunostinta consilierilor faptul ca din motive personale 

domnul consilier Tiron Ioan a solicitat ca  sa nu fie numit in aceasta perioada in calitate de 

presedinte de sedinta Se solicita alte propuneri. Domnul consilier Ruginosu Gheorghe il 

propune pe domnul consilier Antici Ioan. 

          Se supune la vot proiectul de hotarare in forma prezentata de initiator si  se respinge cu  

13  voturi „impotriva”. 

           Se supune la vot propunerea  domnului consilier Ruginosu Gheorghe ca domnul 

consilier Antici Ioan sa fie presedinte de sedinta si se aproba cu  13 voturi „pentru”. 



5. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea contului  de execuţie al bugetului local al 

Comunei Cordun , pentru trimestrul II al anului 2021. 

Proiectul a primit avizul favorabil al comisiilor C1- din 7 membri  au semnat 6 

membri,doamna consilier Demisca Emilia fiind demisionara , C2- din 5 membri au semnat 

toti,  și C3-din 3 membri nu a semnat domnul consilier Tiron Ioan . 

              Președintele de ședință, doamna consilier Sudac Emanuela, intreaba  presedintii de 

comisii care este avizul acordat proiectului de hotarare . Acestia raspund ca este favorabil. 

          Nu  sunt discuții.  

          Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 13 voturi ”pentru” . 

 

6.     Proiect de hotărâre  privind aprobarea acordarii  unui  ajutor financiar Parohiei  

Cordun, judetul Neamt. 

               Proiectul a primit avizul favorabil al comisiilor C1- din 7 membri  au semnat 6 

membri,doamna consilier Demisca Emilia fiind demisionara , C2- din 5 membri au semnat 

toti,  și C3-din 3 membri nu a semnat domnul consilier Tiron Ioan . 

               Președintele de ședință, doamna consilier Sudac Emanuela, intreaba  presedintii de 

comisii care este avizul acordat proiectului de hotarare .Acestia raspund ca este favorabil.  

               Nu sunt discuții. 

              Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 11 voturi ”pentru”  si 2 

abtineri respectiv domnii consilieri  Voicu Claudiu Constantin si Tiron Ioan, pentru a evita  

un posibil conflict de interese. 

                7. Proiect de hotărâre privind aprobarea   acordarii  unui   ajutor financiar Parohiei 

Romano-Catolice  Fer Vladimir Ghika, sat  Cordun,judetul Neamt;  

               Proiectul a primit avizul favorabil al comisiilor C1- din 7 membri  au semnat 6 

membri,doamna consilier Demisca Emilia fiind demisionara , C2- din 5 membri au semnat 

toti,  și C3-din 3 membri nu a semnat domnul consilier Tiron Ioan . 

                Președintele de ședință, doamna consilier Sudac Emanuela, intreaba  presedintii de 

comisii care este avizul acordat proiectului de hotarare .Acestia raspund ca este favorabil. 

               Nu  sunt discuții.  

               Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 13 voturi ”pentru” . 

8. Proiect de hotărâre  privind vanzarea  cu drept de preemtiune  a suprafetei de 800  mp. 

teren curti-constructii aferent casei de locuit, situat in intravilanul satului Pildesti , apartinand 

domeniului privat al comunei Cordun . 

Proiectul a primit avizul favorabil al comisiilor C1- din 7 membri  au semnat 6 

membri,doamna consilier Demisca Emilia fiind demisionara , C2- din 5 membri au semnat 

toti,  și C3-din 3 membri nu a semnat domnul consilier Tiron Ioan . 



            Președintele de ședință, doamna consilier Sudac Emanuela, intreaba  presedintii de 

comisii care este avizul acordat proiectului de hotarare .Acestia raspund ca este favorabil. 

            Nu sunt discutii. 

            Se supune la vot  si se aproba cu  13 voturi ”pentru” . 

9. Proiect de hotărâre  privind privind  constatarea încetării de drept a mandatului și 

declararea ca vacant a locului de consilier local al doamnei Demișcă Emilia . 

   Proiectul a primit avizul favorabil al comisiilor C1- din 7 membri  au semnat 6 

membri,doamna consilier Demisca Emilia fiind demisionara , C2- din 5 membri au semnat 

toti,  și C3-din 3 membri nu a semnat domnul consilier Tiron Ioan . 

           Președintele de ședință, doamna consilier Sudac Emanuela, intreaba  presedintii de 

comisii care este avizul acordat proiectului de hotarare .Acestia raspund ca este favorabil. 

           Nu  sunt discutii. 

           Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 13 voturi ”pentru” . 

           10. Proiect de hotărâre  privind aprobarea   acordarii  unor  ajutoare de  urgenta. 

          Proiectul a primit avizul favorabil al comisiilor C1- din 7 membri  au semnat 6 

membri,doamna consilier Demisca Emilia fiind demisionara , C2- din 5 membri au semnat 

toti,  și C3-din 3 membri nu a semnat domnul consilier Tiron Ioan . 

           Președintele de ședință, doamna consilier Sudac Emanuela, intreaba  presedintii de 

comisii care este avizul acordat proiectului de hotarare .Acestia raspund ca este favorabil. 

          Primarul comunei propune   acordarea pentru fiecare solicitare a sumei de 1000 lei. 

          Domnul consilier Lepadatu Silviu Adrian , propune  acordarea pentru fiecare solicitare 

a sumei de 2000 lei.Domnul primar isi retrage propunerea . Domnul consilier  Pascal 

Dumitru propune acordarea sumei de 2500 lei, pentru fiecare solicitare, fiind nemultumit de 

faptul ca unii consilieri fac propuneri nefondate doar ca sa dea bine  in fata alegatorilor.Se 

ajunge la un consens si se supune la vot propunerea de acrdare a sumei de 2000 lei pentru 

fiecare solicitant. 

          Nu  mai sunt discuții.  

          Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 13 voturi ”pentru” . 

         11. Proiect de hotărâre  privind acordarea unor  premii  elevilor  din  comuna  

Cordun,judetul  Neamt, care  au  obtinut medii  incepand  cu  nota 9  la  examenul de 

Bacalaureat ,evaluare nationala si olimpiade nationale.    

        Proiectul a primit avizul favorabil al comisiilor C1- din 7 membri  au semnat 6 

membri,doamna consilier Demisca Emilia fiind demisionara , C2- din 5 membri au semnat 

toti,  și C3-din 3 membri nu a semnat domnul consilier Tiron Ioan . 

             Președintele de ședință, doamna consilier Sudac Emanuela, intreaba  presedintii de 

comisii care este avizul acordat proiectului de hotarare .Acestia raspund ca este favorabil. 

            Primarul comunei da citire listei cu elevii propusi a fi premiati, respectiv 14 persoane. 

Face apel la domnii consilieri ca in masura in care  mai au cunostinta de elevi care se pot 



incadra in prevederile proiectului sa  aduca acest lucru la cunostinta, pentru a fi  inclusi pe 

lista. 

          Se prezinta la  sedinta si domnul consilier Hazi Gheorghe. 

          Primarul comunei aduce la cunostinta consilierilor faptul ca  intentioneaza sa  ofere 

fiecarui  elev din lista  un laptop care  le va fi util . 

          Domnul consilier Radu Dan  este de parere ca si  elevul olimpic ar trebui sa primeasca 

un  laptop. 

          Primarul comunei  considera ca este un lucru binevenit pentru  elevii merituosi  si 

continua aceasta traditie inceputa de cativa ani.Este de parere ca  acesti copii au depus 

eforturi  pentru a obtine aceste rezultate.Unii consilieri sunt de parere ca daca sunt elevi  care 

provin din familii cu posibilitati materiale mai ridicate s-ar putea ca sa nu fie incantati de 

ideea de a primi acel laptop. 

         Domnul consilier Ruginosu Gheorghe considera ca  pentru a  btine aceste rezultate  

elevii au depus eforturi , unii probabil au  fost nevoita sa faca si ore de pregatire suplimentare 

si toti merita  premiati indiferent de situatia materiala. 

         Domnisoara viceprimar Dumitru Ana-Maria afirma faptul ca  majoritatea  elevilor au o 

situatie materiala medie si  ca atare  vor fi incantati de   acest premiu. 

         Domnul consilier Tiron Ioan este de parere ca  atat domnisoara viceprimar cat si 

domnul consilier Ruginosu Gheorghe au dreptate si  sustine propunerea ca  elevii mentionati 

sa fie premiati. 

           Domnul consilier Pascal Dumitru este nemultumit de modul cum pune problema 

domnul consilier Lepadatu Silviu Adrian referitor la ajutoarele sociale. 

          Domnul consilier Radu Dan este de parere ca ar fi   bine daca s-ar stabili  niste sume in 

functie de veniturile  familiilor solicitante de ajutor de urgenta si sa se stabileasca si un 

plafon. 

          Nu mai sunt discuții.  

          Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 14 voturi ”pentru” . 

          12. Proiect de hotărâre  privind acordarea unor  premii  elevilor  din  comuna  

Cordun,judetul  Neamt, care  au  obtinut rezultate deosebite la  concursuri  

sportive . 

        Proiectul a primit avizul favorabil al comisiilor C1- din 7 membri  au semnat 6 

membri,doamna consilier Demisca Emilia fiind demisionara , C2- din 5 membri au semnat 

toti,  și C3-din 3 membri nu a semnat domnul consilier Tiron Ioan . 

           Președintele de ședință, doamna consilier Sudac Emanuela, intreaba  presedintii de 

comisii care este avizul acordat proiectului de hotarare .Acestia raspund ca este favorabil. 

             Primarul comunei afirma ca este de parere ca sa le  ofere cate o bicicleta. Vor fi 

invitati elevii sa  mearga impreuna la magazin pentru a-si  alege fiecare ce bicicleta vrea. 



           Nu mai sunt discutii. 

           Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 14 voturi ”pentru” . 

          13. Proiect de hotărâre privind aprobarea   acordarii unui  ajutor financiar Centrului 

local “Adormirea  Maicii Domnului” Pildesti, comuna Cordun,judetul Neamt, din cadrul 

Organizatiei  Nationale “Cercetasii Romaniei”. 

           Proiectul a primit avizul favorabil al comisiilor C1- din 7 membri  au semnat 6 

membri,doamna consilier Demisca Emilia fiind demisionara , C2- din 5 membri au semnat 

toti,  și C3-din 3 membri nu a semnat domnul consilier Tiron Ioan . 

           Președintele de ședință, doamna consilier Sudac Emanuela, intreaba  presedintii de 

comisii care este avizul acordat proiectului de hotarare .Acestia raspund ca este favorabil. 

           Nu  sunt discuții.  

           Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 14 voturi ”pentru” . 

         14. Discutare cereri. 

   -Damoc Mariana- solicita ajutor  de inmormantare -Aviz favoravbil de principiu cu 14 

voturi pentru . 

            Domnul consilier Voicu Claudiu Constantin solicita permisiunea de a ridica mai 

multe probleme si anume: 

-1)In ce stadiu este parcarea de la cimitirul uman Cordun si  in ce termen se va realiza? 

Primarul comunei raspunde ca se  lucreaza la proiectare. 

- La duminica Tomii, anul 2022 va fi gata? Primarul comunei raspunde categoric da!  

-2) Ruta ocolitoare a satului Cordun,in ce stadiu se afla  expropierea?  Daca s-a mai  facut 

ceva. Primarul raspunde ca va lua legatura cu  colegii care se ocupa si la o sedinta viitoare va 

veni cu  raspunsul. 

-3) Prezentarea istoricului de la Centrul cultural si de afaceri,actual Centru administrativ, 

privind  sumele contractate, cheltuite ,rest de executat  si valori.Se va prezenta  la o sedinta 

viitoare. 

-4) Sistemul de canalizare este in garantie? Primarul comunei raspunde ca echipamentele au  

un termen de 2 an garantie. 

-5)Cand se trece la amenajarea centrului satului? Primarul comunei raspunde ca se lucreaza 

la proiectare. 

-6)Daca se poate face ceva cu tantarii. Primarul comunei raspunde ca nu crede ca se poate 

face ceva. Domnul consilier Radu Dan afirma ca nici in municipiul Roman nu s-a reusit mare 

lucru chiar daca   s-au facut dezinsectii. 

          Domnul consilier Mirt Claudiu  este de parere ca in momentul in care se vor face 

modernizarile la drumul judetean sa se tina cont si de trecerile de pietoni. 

           Primarul comunei raspunde ca se tine cont la intocmirea  proiectului se de  instalarea 

unor sisteme inteligente de   dirijare a traficului . 

           Unii consilieri sunt de parere ca ar rebui instalate niste limitatoare de viteza. 



           Primarul comunei raspunde ca ca in anii anterori au mai fost instalate astfel de 

limitatoare si au fost cetateni nemultumiti, intrucat  din cauza socurilor li se deteriora 

constructiile. 

          Domnul consilier Lepadatu Silviu-Adrian  ridica urmatoarele probleme: 

-daca sunt luate in calcul si montarea a 2 camere de supraveghere la terenul de minifotbal din 

satul Cordun. Primarul comunei raspunde ca sunt luate in calcul si vor fi montate.          

Domnul consilier Lepadatu Silviu-Adrian  este de parere ca prin montarea camerelor s-ar 

putea supraveghea mai  bine terenul si nu ar mai fi nevoie sa fie incuiat. Considera ca trebuie 

sa se asigure accesul  liber, pe tot parcursul zilei si sa nu mai depinda de   o persoana sau alta. 

- in ce stadiu sunt locurile de joaca pentru copii si se vor  face anul acesta? Primarul comunei 

raspunde ca se lucreaza la proiect, a fost transmis devizul general, iar la urmatoarea sedinta a 

Consiliului local va supune spre dezbatere si aprobare proiectul de hotarare privind  

amenajarea unui numar de 2 locuri de joaca pentru copii, unul in satul Cordun si unul in satul 

Pildesti, urmand ca apoi sa se treaca la executia acestora . 

-Ce se intampla cu extinderile de apa? Primarul comunei raspunde ca se lucreaza la proiect. 

-La scoala  Cordun sunt  mici probleme de remediat indeosebi toaletele. Primarul comunei 

raspunde ca  mirosul neplacut de la toalete se datoreaza sifoanelor de la care s-a indepartat   

acea palarie pentru a deversa apele reziduale si din aceasta cauza  se simte mirosul neplacut. 

 Mai  explica faptul ca la data discutiei sunt demarate 2 lucrari de reparatii la scoala Pildesti 

si o lucrare la scoala Cordun. 

-la scoala Cordun exista o problema la gardul din spate care este desprins si prezinta un 

pericol pentru copii care folosesc terenul de sport. Primarul comunei raspunde ca  deja 

lucreaza la proiectele pentru baloane de sport care vor fi amplasate unul pe terenul de sport 

de la scoala Cordun si unul la scoala Pildesti.Va trimite serviciul de gospodarire sa remedieze 

situatia. 

- intreaba ce se mai aude cu cele 3 statii de masurare a calitatii aerului care au fost  propuse 

de catre grupul de consilieri USR-Plus pentru a fi achizitionate si montate. Secretarul 

comunei raspunde ca  nu a fost facuta  adresa la Agentia de protectie a mediului Neamt si va 

fi transmisa si comunicata in copie si  domnului consilier. 

           Nemaifiind alte intervenții, președintele de ședință declară închise lucrările ședinței. 

 

             Președinte  de  ședință,                                                     Secretar general, 

               Sudac Emanuela                                                               Mărtinaș Maria 

 


